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شما خبرنگارها تا امروز کجا بودید ؟!
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فرماندار کرج:
شورای شهر در فضایی 
آرام و بدون تنش شهردار 
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خبر

به گزارش دنیای هوادار، آیت الله سید محمد 
مهدی حسینی همدانی با تاکید بر اینکه اگر 
در  را  قرآنی  زندگی  دنیا،  مسلمان  کشورهای 
پیش گرفته بودند، باید به مقابله با ظلم و ستم 
کافران نسبت به دیگر مسلمانان می پرداختند، 
امروز  اسلامی  کشورهای  برخی  داشت:  بیان 
هیچگونه واکنشی نسبت به این جنایات ندارند 

و هم مسلکان خود را تنها گذاشته اند.
وی در ادامه سخنان خود بابیان اینکه گروهی 
هنوز در پی مذاکره، صلح و دوستی با آمریکا 
اقتصادی  حاضر  حال  مشکلات  هستند،گفت: 
کشور با مذاکره و قراردادهای خارجی برطرف 
نخواهد شد و همانگونه که مقام معظم رهبری 
مشکلات  از  برون رفت  راه  تنها  فرمودند، 

اقتصادی عملکرد اقتصاد مقاومتی است.

امام جمعه کرج با تأکید بر اینکه آمریکا و اروپا 
هرگز همراه و همسو با ایران نخواهند شد اظهار 
در  اروپا  که  است  داده  نشان  تجربه  داشت: 
آمریکا خواهد  بحرانی همواره در کنار  شرایط 

بود.

اروپا، آمریکا را به ایران ترجیح می دهد
سه  این  اینکه  بابیان  همدانی  حسینی 
رژیم  تقویت  برای  پیش ازاین  اروپایی  کشور 
صهیونیستی به آمریکا کمک کرده اند، تصریح 
ناچار  تثبیت خود در منطقه  برای  کرد: آن ها 
ایران را تهدید اصلی به شمار بیاورند  هستند 

و افکار عمومی را بر روی ایران متمرکز کنند.
امام جمعه کرج به مراودات 380 میلیارد دلاری 
که  آنجا  از  گفت:  و  کرد  اشاره  آمریکا  و  اروپا 

ایران حدود 30 میلیارد دلار  با  اروپا  مراودات 
است، قطعأ آن ها آمریکا را به ما ترجیح خواهند 

داد.
روند  در  را  خود  اشتباه  باید  اینکه  بابیان  وی 
برجام قبول کرده و طلب عفو کنیم، اضافه کرد: 
خود  از  دفاع  برای  برخی  چرا  حاضر  حال  در 

همچون خوارج بیانیه صادر می کنند.
امام جمعه کرج بابیان اینکه نباید سرمایه های 
اروپا  داد:  ادامه  بسوزانیم،  را  کشور  و  مردم 
به صورت رسمی اعلام کرده است که تضمین 
نمی دهد و اگر آمریکا ایران را تحریم کند به ما 
پشت خواهند کرد، پس ادامه مذاکرات با این 

گروه عقلانی به نظر نمی رسد.

کاهش نرخ رشد جمعیت جبران شود

از سخنان  حسینی همدانی در بخش دیگری 
خود به جمعیت جامعه ایران اشاره کرد و گفت: 
شود  جبران  جمعیت  رشد  نرخ  کاهش  باید 
در  اختلال  شاهد  صورت  این  غیر  در  چراکه 

جمعیت جوان کشور خواهیم بود.
خطیب نماز جمعه کرج بابیان اینکه نمی توانیم 
وارد کنیم، تصریح کرد:  به کشور  نسل جوان 
و  کنیم  کاری  نمی توانیم  شود  پیر  کشور  اگر 

و  تولید  قوه  بود که  پیر خواهیم  نسلی  شاهد 
مولد نخواهند داشت، دشمن حتی نوع انتخاب 
پوشاک، غذا و حتی نحوه زندگی ما را تغییر 

داده است تا نشاط را از سرزمین ما بگیرد.

امام جمعه کرج در خطبه های نماز جمعه 28 اردیبهشت:

مشکلات حال حاضر اقتصادی کشور با مذاکره 
و قراردادهای خارجی برطرف نخواهد شد

قطعا اروپا، آمریکا ر ا به ایران ترجیح می دهد

اتمام حجت معاون استاندار البرز و فرماندار 
ویژه شهرستان کرج با مدیران:

مدیران موظف به حضور در 
شوراهای اداری هستند

بیان  شفقی  سیروس  هوادار،  دنیای  خبرنگار  گزارش  به 
و  باشند  قائل  ارزش  خود  کار  برای  که  افرادی  داشت: 
همواره به دنبال پیگیری نتایج آن باشند برای ما خوشایند 

است.
وی ادامه داد: تنها برگزاری تشریفات و جلسات در ادارات و 
شهرستان ها کافی نیست چرا که چنانچه به این امر بسنده 

کنیم از  واقعیت و هدف اصلی دور خواهیم شد.
برگزاری  افزود:  همچنین  کرج  شهرستان  ویژه  فرماندار 
جلسات و یا در اصطلاح شوراهای اداری امری است که به 
حل و رفع مشکلات کمک خواهد کرد و در همین راستا 

مدیران موظف به حضور در شوراهای اداری خواهند بود.
برنامه  کمیته  برگزاری  نزدیکی  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
و  استان  ای  سرمایه  اعتبارات  توزیع  و  تامین  و  ریزی 
حوزه  بندی  اولویت  در  مدیران  داشت:  بیان  شهرستان، 
های ادارات متناسب با امکانات و وضعیت شهرستان باید 

دقت ویژه ای داشته باشند.
شهرهای  وضعیت  به  توجه  بر  تاکید  با  شفقی  مهندس 
اقماری، خاطر نشان کرد: در سال جاری تصمیم گرفتم که 
به شهرهای اقماری بیش از پیش پرداخته شود تا بتوانیم 

از افزایش مشکلات جلوگیری کنیم.
در  بسیاری  گذاران  سرمایه  داشت:  بیان  شفقی  مهندس 
توان  بکارگیری  با  که  هستند  استان  حتی  و  شهر  سطح 
آنها در پروژه های شهر کمالشهر با اتفاقات و رخدادهای 
امر  این  تحقق  درصورت  و  شد  خواهیم  رو  روبه  مطلوبی 

حتی کمبود بودجه شهرداری نیز برطرف خواهد شد.
یک  به  ما  برای  استان  شهرهای  تمامی  کرد:  اضافه  وی 
اندازه اهمیت دارند و برای یکایک آنها در تلاش هستیم 

که گام های موثری برداشته شود.
شهر  اهالی  درخواست  اینکه  بیان  با  شفقی  مهندس 
کمالشهر مبنی بر احداث ایستگاه مترو بجا می باشد اظهار 
ایستگاه  احداث  موضوع  آمده  بعمل  پیگیری  با  داشت: 
موافقت  مورد  استان  ترافیک  آخرین شورای  کمالشهر در 

قرار گرفت و به مشاور مربوطه ابلاغ شد.
وی همچنین در پایان تصریح کرد: به صورت جدی پیگیر 
مسائل و مشکلات هستم و همواره برای رفع آنها با کمک 

سایر مسئولان تلاش خواهم کرد.
و  البرز  استاندار  معاون  نشست،  این  از  پس  همچنین 
فرماندار ویژه شهرستان کرج بازدیدی از مدرسه خیرساز 

۲۴ کلاسه دکتر محمود داشت.

خبر

هر  البرز  استان  مشکلات   - راضیه شعبانی 
روزه در برخی موارد کمتر و کمتر و در برخی 
موارد بیشتر می شود که مشکلات جمعیتی و 
به خصوص افزایش جمعیت از جمله مسائلی 
است که البرز همچنان با مشکلات آن روبه رو 

است.
استان البرز را همانند سایر مناطق کشور نمی 
توان با اقلیت و یا زبانی خاص شناسایی کرد 
چراکه مهاجرت متعدد مردم از سراسر کشور به 
این استان و به ویژه کرج، این منطقه را به شهر 
7۲ ملیتی تبدیل کرده است. اما این درصورتی 
است که در سایر کشورها مانند چین و ژاپن، 
تراکم جمعیت به فرصت تبدیل  شده و همواره 
را  پیشرفت خود  متعدد،  در حوزه های  کار  با 

تضمین می کنند.
شورای شهر کرج باید به توسعه متوازن منابع 

در شهر توجه داشته باشد
محمد نبیونی، رئیس شورای شهر کرج در گفت 
و گو با خبرنگار دنیای هوادار با اشاره به تاثیرات 
منفی افزایش جمعیت در سطح شهرها گفت: 
همواره یکی از دلایل افزایش جمعیت در استان 
البرز نزدیکی آن به پایتخت است و ناهماهنگی 
افزایش جمعیت در این استان با زیرساخت ها 

از جمله معضلاتی است که خطرساز می شود.
وی اضافه کرد: تمامی هماهنگی ها و برنامه 
ریزی ها باید همزمان با افزایش جمعیت باشد 
تا مشکلات اقتصادی و اجتماعی ناشی از آن با 
پیش بینی های لازم برای تامین زیرساخت های 
حداقل  به   ... و  ورزشی  فرهنگی،  های  سرانه 

برسند.     
این مقام مسئول با بیان اینکه سکونتگاه های 
نامتعادل جمعیت  افزایش  غیر رسمی عواقب 
هستند، تصریح کرد: نتیجه تمامی این مباحث، 
غیرمجوز  خانه های  ساخت  و  نشینی  حاشیه 

توسط مهاجرین در اطراف شهر است.

وی با اشاره به مهاجرت گسترده مردم به البرز 
عنوان کرد: در هر صورت مهاجرت مردم به البرز 
صورت می گیرد و این افزایش جمعیت، عوامل 
در  که  کشور،  اقتصادی  و  سیاسی  فرهنگی، 
اطراف پایتخت متمرکز شده اند را تحت تاثیر 

قرار می دهد. 
نبیونی درادامه سخنان خود با تاکید بر اینکه 
شهر  متوازن  توسعه  به  باید  شهر  شورای  در 
توجه ویژه شود، اظهار داشت: در شورا به جای 
اینکه به مسائل کلان که در دسترس ما نیست 
توسعه  برای  لازم  های  زمینه  باید  بپردازیم 
متوازن شهر کرج را فراهم کنیم تا با عواقب و 
عوارض کمتری از سوی مهاجرت روبرو باشیم.

وی درادامه لازمه جلوگیری از عواقب را چندین 
عوامل معرفی کرد و بیان داشت: جذب سرمایه 
گذار، تامین منابع مالی مورد نیاز در مدیریت 
عرصه  در  ها  زیرساخت  توسعه  برای  شهری 
های مختلف می تواند از عواملی باشد که جزء 
وظایف مدیریت شهری به شمار آید  که باید به 

صورت جدی دیده شوند.
خطاب  همچنین  کرج  شهر  شورای  رئیس 
گفت:  دولتمردان  و  کشوری  مسئولین  به 
در  باید  کشوری  مسئولین  و  دولتمردان 
چارچوب وظایف و اختیارات خود ضمن توجه 
به موضوع مهاجرت در سطح کلان و تغییرات 
جمعیتی، ملاحظات مختلف را انجام دهند تا 
این مشکلات به سمت شهرهای اطراف پایتخت 

کشیده نشود.
آسیب اجتماعی مانع پیشرفت استان می شود

اما در ادامه این گزارش نیز اگر نگاه و مقایسه 
کوتاهی از وضعیت کنونی آسیب های اجتماعی 
نسبت به گذشته داشته باشیم خواهیم دید که 
همواره با افزایش جمعیت در سطح استان البرز 
نشینی،  حاشیه  همچون  اجتماعی  معضلات 
جرم و جنایت افزایش چشمگیری داشته است 

که ضرورت و لزوم ورود سازمان های مردم نهاد 
به این بخش را باید یادآور شد چراکه با اعتماد 
و سپردن کارها به جوانان درطول تاریخ اثبات 
شده که موفقیت حاصل از تدبیر جوانان کم 
نبوده است و اکنون با ورود آنها به این عرصه نیز 

می توان به نتایج خوبی دست یافت.

همچنین در ادامه این گزارش گفت و گوی 
کوتاه تلفنی با محمدحسین خلیلی اردکانی 
را  افزایش جمعیت  داشتیم که وی سرعت 
با سرعت بروز آسیب های اجتماعی یکسان 
حتی  موارد  اینگونه  در  گفت:  و  دانست 
جمعیت  افزایش  از  اجتماعی  های  آسیب 
افزایش  مشکلات  رفع  اما  می گیرند  پیشی 
جمعیت به همکاری تمامی دستگاه ها نیاز 
موضوع  این  درخصوص  باید  چراکه  دارد 

تصمیمات جدی گرفته شود.
بیان  با  همچنین  کرج  شهر  شورای  عضو 
گرفت،  را  مهاجرت  جلوی  نمی توان  اینکه 
این  به  متفاوتی  به دلایل  افراد  عنوان کرد: 
استان مهاجرت می کنند که یافتن شغل و 
نزدیکی البرز به پایتخت از جمله مهم ترین 

دلایل آنها محسوب می شود. 
با افزایش حاشیه نشینی در البرز مخالفم

اشاره  با  البرز  استاندار  نجفی،  علی  محمد 
در  تهران  معین شهر  استان  البرز  اینکه  به 

با  داشت:  بیان  است،  غیرمترقبه  حوادث 
البرز،  سطح  در  جمعیت  افزایش  به  توجه 
امدادی  و  احمر  اورژانسی، هلال  بخش های 
با  نیز  بنده  و  شود  بیشتر  استان  در  باید 
مخالف  البرز  در  نشینی  حاشیه  افزایش 
هستم. در پایان این گزارش، طبق سخنان 
البرز  استاندار  و  کرج  شهر  شورای  اعضای 
می توان به این نتیجه رسید که استان البرز 
و  امکانات  که  است  کشور  استان  ده  جزو 
اعتبارات ویژه برای رفع مشکلات آسیب های 
اجتماعی آن توسط دولت در نظر گرفته شده 
است و سمن ها نیز در همین راستا باید به 
دستگاه ها کمک کنند. اعضای شورای شهر 
نیز به عنوان ناظرین بر عملکرد و برنامه های 
مدیریت شهری باید به دنبال این باشند تا 
منابع مورد نیاز را به هر شکل ممکن فراهم 
منابع  تامین  ضمن  ها  زیرساخت  تا  کنند 
شهروندان  پاسخگوی  بتوانند  اعتبارات،  و 

باشند. 

دنیای هوادار از تاثیر افزایش جمعیت بر مسائل اجتماعی گزارش می دهد؛

افزایش جمعیت یا افزایش آسیب اجتماعی 

استاندارالبرز گفت: جمهوری اسلامی ایران سال 
و  به مردم  از هیچ کمکی  زیادی است که  های 
همچنین  و  است  نکرده  دریغ  افغانستان  کشور 
های  سازمان  به  کمک  بخش  در  اسلامی  ایران 

فعال و بین المللی نیز نقش موثری داشته است 
که بر هیچ کس پوشیده نیست.

وی ادامه داد: استان البرز نیز ظرفیت ها و فرصت 
از  که  دارد  توسعه  حوزه  در  توجهی  قابل  های 

جمله آن می توان به بخش علم و فناوری اشاره 
داشت.

نجفی گفت: خوشبختانه در زمینه علم و فعالیت 
های دانش بنیان، استان البرز جهشی خوبی دارد.

استان البرز  درزمینه علم و فعالیت های دانش بنیان، جهشی خوبی دارد

حجت الاسلام و المسلمین حسین کثیرلو اظهار 
فراگیری  عدم  مهم طلاق  عوامل  از  یکی  داشت: 
بوده  خانم ها  ویژه  به  زوجین  زندگی  مهارت های 
این مهارت ها باید در سنین کمتر و در دوره های 
راهنمایی و دبیرستان به افراد آموزش داده شود تا 
بتوانند یک زندگی مشترک را به خوبی آغاز کنند.

را  زوجین  جدایی  عوامل  ترین  مهم  از  یکی  وی 
اعتیاد دانست و گفت: فقر و اعتیاد مکمل یکدیگر 
هستند، اگر این دو با یکدیگر همراه شوند مطمئناً 
متاسفانه در  ایجاد خواهند کرد که  را  مشکلاتی 

دادگستری فراوانی پرونده ها نسبتاً زیاد است.
کثیرلو با بیان مشکلات و عوامل طلاق، برنامه های 
دستگاه قضایی را برای پیشگیری از طلاق  اعلام 
معاونت  اصلی  برنامه های  از  یکی  گفت:  و  کرد 
سیاست  جنایت،  و  جرم  وقوع  از  پیشگیری 

پیشگیری از وقوع طلاق بوده که این سیاست در 
مراحل اولیه قرار دارد.

شهرستان  انقلاب  و  عمومی  دادگاه های  رئیس 
قزوین با بیان اینکه زمان مراجعه زوجین به دستگاه 
قضایی وقتی است که اختلاف بین آنها به وجود 
آمده است، بیان کرد: اگر بخواهیم پیشگیری واقعی  
از موضوع طلاق داشته باشیم باید بین افراد جامعه 

فرهنگ سازی کنیم.
وی با تأکید بر اینکه ریشه و عوامل اصلی اختلافاتی 
همچون فقر، بیکاری و اعتیاد در جای دیگری است 
ادارات فرهنگی،چون آموزش  و  باید دولت  افزود: 
و  علما  تبلیغات،  علمیه،سازمان  پرورش،حوزه  و 
نویسندگان وبه ویژه صداوسیما، با همکاری یکدیگر 
به نوعی فرهنگ سازی کنند      و این مشکل را از ریشه 

ازبین ببرند.

استاندار قزوین گفت: امروز مسکن مهر مشکلات و 
هزینه های سنگینی را ایجاد کرده که نیازمند بررسی 

و پیگیری است.
عبدالمحمد زاهدی با اشاره به وضعیت شهر محمدیه 
اظهار داشت: شهر محمدیه از ظرفیت خوبی برخوردار 
بوده که باید در راستای توسعه و پیشرفت اقدام شود.

وی در ادامه سخنان خود بیان کرد: شهر محمدیه 
که  صورتی  در  و  بود  خواهد  جمعیت  رشد  شاهد 
تبدیل  امکان  فراهم شود،  موردنیاز  زیرساخت های 
شدن به شهرستان وجود داشته که مسئولان باید 

در این زمینه تلاش جدی کنند.
شهری  ناحیه  کرد:  خاطرنشان  قزوین  استاندار 
مهرگان یکی از مشکلات اساسی شهر محمدیه بوده 
که باید هر چه سریعتر تعیین تکلیف شود چراکه 
این  در  مشکلاتی  بروز  و  اجتماعی  آسیب  شاهد 

منطقه هستیم.
بانوی  اینکه برای نخستین بار یک  با بیان  زاهدی 
گرفته  عهده  بر  را  شهرداری  مسئولیت  متخصص 
که امیدواریم شاهد توسعه و پیشرفت باشیم، افزود: 
مسکن مهر با هدف خیرخواهانه طراحی شد اما در 
اجرا مشکلاتی داشت و امروز هزینه سنگینی ایجاد 

کرده و وظیفه داریم برای حل آنها اقدام کنیم.
هزینه های  از  بخشی  اینکه  اینکه  بیان  با  وی 
شهرداری  باید  را  شهری  خدمات  و  زیرساخت ها 
محمدیه پرداخت کند و منابع اعتباری آن جوابگو 
از  مطالبات  باید  و  است  منطقی  حرفی  نیست 
دستگاه های اجرایی پرداخت شود، افزود: در زمینه 
افزایش هزینه عوارضی محمدیه پیگیری لازم را انجام 
می دهیم و در این زمینه ایجاد راه دسترسی مستقل 

ضروری است.

مدیرکل نوآوری و کسب و کار معاونت علمی و 
فناوری ریاست جمهوری بر توسعه کارآفرینی در 

مدارس تاکید کرد.
تخصصی  گردهمایی  در  زندحسامی  حسام 
و  فنی  هنرستان های  مدیران  و  کارشناسان 
اجتماعات  سالن  در  که  کاردانش  و  حرفه ای 
اداره کل آموزش و پرورش استان قزوین برگزار 
دانشگاه های  ایجاد  موج  داشت:  اظهار  شد، 
مختلف که در آموزش عالی رخ داده، مشکلات 

بسیاری را به وجود آورده است.
و  دانش آموزان  عملیاتی  سواد  کرد:  بیان  وی 
و  یابد  ارتقاء  باید  دانشجویان در جوامع کنونی 

این مهم را باید از هنرستان ها آغاز کرد.
علمی  معاونت  و کار  کسب  و  نوآوری  مدیرکل 
تصریح کرد: مسیر  ریاست جمهوری  فناوری  و 

توسعه آینده کشور از هنرستان ها آغاز می شود 
فنی پی  اهمیت رشته های  به  باید  و خانواده ها 

ببرند.
نسل ها  تفاوت  با  کرد:  خاطرنشان  زندحسامی 
امر  این  کند  تغییر  باید  نیز  تدریس  باید شیوه 
در حالی بوده که کارآفرینان باید افراد موثر در 

جامعه باشند.
وی ادامه داد: نگرش معلمان باید بازآفرینی شده 
و نوآوری و خلاقیت در سطح مدارس را تقویت 

کنند.
علمی  معاونت  کار  و  کسب  و  نوآوری  مدیرکل 
ارتباط  کرد:  بیان  جمهوری  ریاست  فناوری  و 
دانش  تا  تقویت شود  باید  دانشگاه ها  و  مدارس 
دانشجویان و مهارت دانش آموزان فنی به ایده و 

خلاقیت تبدیل شود.

رئیس دادگاه های عمومی و انقلاب قزوین:
سیاست های کاهش طلاق در قوه قضائیه اتخاذ می شود

استاندار قزوین:
مشکلات و هزینه های »مسکن مهر« نیازمند بررسی و پیگیری مسئولان است

مدیرکل نوآوری و کسب و کار معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری:

آموزش »کارآفرینی« در مدارس استان قزوین توسعه می یابد

همزمان با افزایش جمعیت در سطح استان البرز و به ویژه شهرستان کرج آسیب های 
اجتماعی نیز درحال افزایش است تا آنجایی که مسئولان شورای شهر و حتی استاندار 

البرز از خطرآفرینی این موضوع خبر می دهند. 

وضعیت کنونی آسیب های اجتماعی 
نشان می دهد که همواره با افزایش 
البرز  استان  سطح  در  جمعیت 
معضلات اجتماعی همچون حاشیه 
افزایش  جنایت  و  جرم  نشینی، 
چشمگیری داشته است که بیشتر 
افراد، بخشی از افزایش این آسیب ها 
را منوط به مهاجرت از پایتخت به 

البرز و افزایش جمعیت می دانند.
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ورزش
شدن  اضافه  درباره  روش  کی 
و  ملی  تیم  فهرست  به  مجیدحسینی 
اینکه این بازیکن جانشین علی کریمی 
هم  قبلا  حسینی  کرد:  تصریح  شده، 
کریمی  علی  بود.  ملی  تیم  ترکیب  در 

اردوی  در  و  است  مصدوم  متاسفانه 
نهایی حاضر نخواهد بود و به جام جهانی 

نخواهد رسید.
او افزود: مجید حسینی از بازیکنانی بود 
که کادرفنی تیم ملی تلاش زیادی کرد تا 

او را در طول فصل ریکاوری کند و او را به 
دست بیاورد. همانگونه که برای منتظری، 
غفوری و ابراهیمی در دوران مصدومیت 
تلاش کردیم. حسینی از ابتدا در برنامه ما 

حضور داشت.

کی روش غیبت هافبک اش در جام جهانی را تایید کرد

هجوم 80 میلیون کارشناس، سرمربی فوتبال و 
همه چیزدان به سرمربی تیم ملی

چرا »باید« به کارلوس اعتماد 
کنیم؟!

امروز  ۲8ام اردیبهشت ماه، تنها ۲7 
روز به شروع جام جهانی ۲018 روسیه 
باقی مانده است. تیم ملی کشورمان، در 
شرایطی آماده حضور در این رقابت ها 
خواهد شد که بلاشک این جدال های 
و  مربیان  میان  اخیر  و کلامی  لفظی 
کارشناسان داخلی و سرمربی تیم ملی 
کشورمان پیامد مثبت و مطبوعی را در 
پی نخواهد داشت. به همین جهت لازم 
است تا یکسری وقایع تاریخی را بار دیگر با یکدیگر مرور کنیم.

      فلش بک؛ بهمن ماه سال 91: 
»این یک تصمیم شخصی است. می خواهم استراحت کنم و نیاز 
به آرامش د    ارم. .این یک تصمیم موقت است. واقعا به استراحت 

نیاز دارم. از همه می خواهم درکم کنند.«
این، اولین جملات سید مهدی رحمتی، پس از آن خداحافظی 
موقت و جنجالی که طبق گفته خود، بدون مشورت با کسی و 
با عذرخواهی از همه می خواست که چند وقتی را از تیم ملی 

دور باشد! 
مهم ترین شایعه، اشاره هایي بود از زبان سرمربي تیم ملي 
مبنی بر این که »رحمتي گلر داخل چارچوب است.« و وقتي 
رحمتی در اردوی مجارستان در بازی دوستانه برابر تونس، بار 
دیگر دو گل از روی ارسال از جناحین  خورد تا تذکرها به جنگ 
و جدل تبدیل شوند. جدال های کلامی طرفین بحث امروز 
ما نیست؛ مهم تر از آن اتفاقات پس از آن روزهاست. زمانی 
که خیل عظیمی از کارشناسان، انتقادات بی شماری را بابت 
عدم دعوت رحمتی به تیم ملی از سوی کی روش متوجه مرد 
پرتغالی دانستند. کی روش از همه ی آنها عبور کرد و گذر زمان 
و درخشش رحمان احمدی، در دیدارهای باقی مانده مقدماتی 
جام جهانی - به ویژه مقابل کره جنوبی در سئول- بهترین 
قاضی بود تا بار دیگر اثبات شود که هیچ بازیکنی از »نظم« 

تیمی فراتر نیست!

      جام جهانی برزیل؛ شماره یک: علیرضا حقیقی!
زمانی که هیچکس، علت دعوت علیرضا حقیقی به تیم ملی را 
متوجه نشده بود؛ انتقادات روزانه و بیشماری از سوی همگان)!( 
مطرح می شد. کمپین های زیادی برای ترغیب کی روش جهت 
دعوت رحمتی به تیم ملی هم تشکیل شد. قبل از  جام جهانی 
هم که ماجرای دعوت دیگر لژیونرها به ویژه رضا قوچان نژاد 
و انواع تهمت های عجیب و غریبی مبنی بر اینکه کارلوس از 
این طریق دلالی می کند و پولی برای خود دست و پا می کند 
هم که بگذریم! آمار فوق العاده گوچی و گل صعود او در سئول 

مقابل هواداران کره جنوبی خود به خوبی گویای ماجرا است. 
نهایتا علیرضا حقیقی با درخشش در هفت متری تیم ملی 
و  »نیجریه«  مقابل  اول  بازی  دو  در  بخصوص  کشورمان، 
»آرژانتین« بار دیگر اثبات کرد که تنها »سرمربی« یک تیم 
است که از تمام پیچ و خم تیم اش آگاه است. هم چنین اوست 

که مسئول پاسخگویی در برابر نتایج بدست آمده است.

      امروز؛ سکانس اول- روز/خارجی/جام جهانی روسیه
در این که حتی بزرگترین مربیان تاریخ فوتبال هم اشتباه می 
کنند شکی وجود ندارد. شاید اگر ما جای کی روش بودیم ووریا 
و سیدجلال و... را به جام جهانی می بردیم، اما نکته اصلی 
همین جاست؛ اینکه »ما جای او نیستیم« و او تصمیم گیرنده 
است. اینکه کشور ما، چیزی بالغ بر هشتاد میلیون کارشناس، 
و پژوشگر دارد که در همه چیز اظهارنظرهای کارشناسانه می 
کنند چیز جدیدی نیست! اما رتبه اول آسیا طی هفت سال 
گذشته، کسب رکوردهایی مثل کلین شیت، شکست ناپذیری 
و... هم به خوبی نشان دهنده کارنامه کارلوس کی روش است. 
دلیل این همه  ناسزا به سرمربی کشورمان در صفحات مجازی 
چیست؟ این کم ترین حق یک سرمربی است که بازیکنان مورد 
علاقه خودش را دعوت کند! جالب است که کارشناسان ما حتی 
کوچکترین حق طبیعی یک سرمربی را برای کارلوس کی روش 

قائل نیستند.
آیا واقعا بهترین تصمیم این نیست که در این زمان کوتاه به 
جای حاشیه پردازی، ایجاد درگیری های جدید فقط به فکر 
حمایت از تیم ملی باشیم و کمی هم به این مرد پرتغالی که در 
تزریق »ژن برنده« به تیم ملی موفق بوده است، اعتماد کنیم؟ 
همان طور که اشاره کردیم، این کی روش است که مسئولیت 
پاسخگویی در قبال نتایج بدست آمده را دارد.کاری نکنیم که 
در صورت کسب نتایج خوب سرتان برای همیشه پایین بماند! 
یا برای زمین خوردن کی روش، خدای نکرده از حالا آرزوی 

شکست و تحقیر تیم ملی کشورمان را بکنید!

در انتظار سهمیه کاراته و 
دوومیدانی

امیررضا بیات- اگرچه فرصت کسب سهمیه برای بازی های 
المپیک جوانان ۲018 هنوز تمام نشده اما کاروان ایران تا به امروز 
دو برابر دوره قبل موفق به کسب سهمیه و اخذ تائیدیه آنها از 

IOC شده است.
آنچه این روزها برای ورزشکاران رده سنی جوانان ایران و جهان 
اهمیت دارد و بعضا تمرین و تلاش شان صرفا در مسیر آن انجام 
می شود، المپیک جوانان است؛ نوپاترین رویداد مصوب کمیته 
بین المللی المپیک  )IOC( که فقط به اندازه دو دوره از آغاز 

برگزاری آن می گذرد. 
کمیته بین المللی المپیک از سال ۲010 برای برگزاری بازی 
های المپیک جوانان آغاز به کار کرد. سنگاپور میزبان اولین دوره 
این بازی ها بود که با حضور نمایندگانی از 8۶ کشور برگزار شد. 
دومین دوره المپیک جوانان هم سال ۲01۴ به میزبانی نانجینگ 
چین برگزار شد و حالا آرژانتینی ها در آستانه برگزاری سومین 

دوره این بازی ها هستند. 
سومین دوره بازی های المپیک جوانان طی روزهای 1۲ تا ۲۶ 
مهرماه در در بوینوس آیرس برگزار می شود. ایران که در هر دو 
دوره ابتدایی این بازی ها شرکت داشت برای المپیک آرژانتین هم 
کاروان اعزام می کند؛ کاروانی که تا به امروز دقیقا دو برابر دوره 
قبل سهمیه گرفته و همچنان منتظر کسب سهمیه های جدید 

در دو رشته دیگر است. 
حضور کاروان ایران در دومین دوره بازی های المپیک جوانان با 
1۶ سهمیه و در ۹ رشته انجام شد در حالیکه تا به امروز برای 
تعیین ترکیب کاروان اعزامی به آرژانتین 3۲ سهمیه کسب شده 

است
تکواندو )۶ سهمیه(، کشتی آزاد و فرنگی )۴ سهمیه(، قایقرانی 
)3 سهمیه(، تیراندازی، وزنه برداری و تیروکمان )۲ سهمیه(، 
تنیس روی میز، ژیمناستیک و سوارکاری )یِک سهمیه( رشته 
هایی هستند که ورزشکاران شان برای المپیک آرژانتین کسب 

سهمیه کرده اند.
جوانان  المپیک  های  بازی  برای  سهمیه  کسب  فرصت  هنوز 
آرژانتین تمام نشده است. بنا بر اعلام اصغر رحیمی ایران هم 
از این شانس برخوردار است که در دو رشته کاراته و دوومیدانی 

کسب سهمیه کند. 
وی گفت: برگزاری رقابت های انتخابی المپیک جوانان در رشته 
های مختلف در کل توزیع سهمیه ها، تا تیرماه سال جاری ادامه 
دارد. کاروان ایران هم این شانس را دارد که در دو رشته کاراته و 

دوومیدانی صاحب سهمیه شود که امیدواریم این مهم رخ دهد. 
رحیمی تصریح کرد: طبق پیش بینی ها و بررسی های که داشتیم، 
مسئولان  کرد.  خواهیم  کسب  سهمیه  سه  احتمالا  کاراته  در 
دوومیدانی هم خوش بین هستند به اینکه بتوانند حدود ۵ - ۴ 
سهمیه برای آرژانتین کسب کنند. با این اوصاف با تعداد سهمیه 
هایی بیشتر از دو برابر دوره قبل در بازی ها شرکت خواهیم کرد.

یادداشتحرف آخر شما خبرنگارها تا امروز کجا بودید؟!

کی روش: من هم مانند بقیه 
افراد خوشحال هستم!

به گزارش دنیای هوادار؛ کارلوس کی روش در 
آستانه دیدار دوستانه فردا شب شاگردانش برابر 
ازبکستان در جمع خبرنگاران گفت: یک سال 
پیش تصور می کردم جام جهانی مهم باشد اما 

الان نمی دانم. 
گفت:  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
تیم  آماده سازی  برای  بود  قرار  که  مسترپلنی 
ملی باشد تبدیل به مسترپلن مرحله یک هشتم 

نهایی لیگ قهرمانان آسیا شد.
این  با  مواجه  در  ملی  تیم  پرتغالی  سرمربی 
پرسش که »چرا اینطور فکر می کنید؟«، اظهار 

داشت: دلیلش را از فدراسیون سؤال کنید!
وی در خصوص اینکه تیم ملی زمانی که با چهار 
بازیکن تمرین می کرد، برای هواداران نگرانی به 
وجود آمده بود، گفت: می توانید جواب این سؤال 
را از خود هواداران و یا اهالی فوتبال سؤال کنید.
کی روش در واکنش به این جمله که »حالتی 
که شما دارید ما را ناراحت می کند«، خاطرنشان 
کرد: شما چرا نگران شده اید؟! همه در کشور از 
این شرایط راضی هستند، پس چرا شما باید 
ناراحت باشید؟ روز قبل از بازی مقابل ازبکستان 
از من این سؤال را مطرح می کنید؟! این را باید 
۲0 روز پیش می پرسیدید. وقتی که این سؤال 
را مطرح کردید فکر کردم که از لحاظ روحی 
موضوع  این  بابت  و  ناسالم هستم  فیزیکی  یا 

ترسیدم.
اینکه  به  راجع  کشورمان  ملی  تیم  سرمربی 
کی روش همیشه با قدرت حرف می زد و حالا 
ملی  تیم  درباره  ناامیدانه  اینقدر  که  چه شده 
صحبت می کند، یادآور شد: وقتی شما در یک 
می کنید  شنا  رودخانه  جهت  برعکس  مدت 
این  به  شما  و  نباشد  معقول  این  دیگر  شاید 

نتیجه برسید که برگردید و به جهت رودخانه 
شنا کنید. اگر الان همه خوشحال هستند من 
هم خوشحال هستم. فدراسیون، سازمان لیگ، 
باشگاه ها و مربیان همه خوشحال هستند پس 

من هم خوشحالم.
کی روش در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه 
آماده سازی  لیوان که عدم  نیمه خالی  از  جدا 
مناسب برای تیم ملی است، اما در نیمه پر تیم 
ملی ایران لژیونرهای خوب و آماده ای دارد که 
می توانند به وی کمک کند، خاطر نشان کرد: 
اگر شما می خواهید درباره شرایط فعلی لژیونرها 
حرف بزنید یک بحث هست و اگر می خواهید 
درباره روند آماده سازی آنها صحبت کنید، بحث 
دیگری است. منظور شما کدام است؟ آیا شما 
فکر می کنید چون چند بازیکن در اروپا داریم 
دیگر نیازی به آماده سازی نیست؟ یعنی واقعا 
صرف داشتن بازیکنانی استاندارد در لیگ های  
کشورهای اروپایی کافی و به تنهایی ضمانت 
موفقیت ما در مهم ترین تورنمنت فوتبالی دنیا 
است؟ این نقطه نظر من نیست و شما نمی توانید 
من را مجبور کنید تا نظرم را عوض کنم. بنده 
قبول می کنم این واقعیت را اما چرا باید دیگر 
برای آن لبخند بزنم یا گریه کنم. این درخواست 

فدراسیون است و من باید آن را قبول کنم.
وی همچنین در خصوص اینکه آیا هواداران با 
این وضعیت می توانند به تیم ملی در جام جهانی 
امیدوار باشند؟ اشاره کرد: بهتر است من پاسخ 
این سؤال را ندهم. من به شاگردانم اعتقاد دارم 
و ایمان دارم که ماموریت غیرممکن ما »شدنی« 

است.
سرمربی تیم ملی کشورمان در پاسخ به پرسش 
دیگری درباره اینکه روز گذشته مصاحبه ای از 

شما منتشر شد که تفاوت هایی با صحبت های 
حال حاضر شما داشت و اینکه دلیل این تفاوت 
چیست، یادآور شد: آن مصاحبه برای هفت ماه 

پیش بود.
صحبت هایش  چرا  اینکه  درباره  کی روش 
ناامیدکننده است، افزود: آقایان بیایید یک مطلب 
را شفاف مطرح کنیم. ما باید در زندگی همیشه 
امیدوار و با انگیزه بوده و توقع بهترین ها را داشته 
افراد  از  بعضی  دارد.  وجود  تفاوتی  اما  باشیم، 
خودشان را بیشتر مستحق موفقیت ها می دانند. 
حالا آن افراد چه کسانی هستند؟ افرادی که 
بیشتر آماده می شوند. افرادی که بیشتر تعهد 
دارند اصولاً موفقیت بیشتری کسب می کنند. 
اینها افرادی هستند که در فوتبال خدا هم برای 
موفقیت شان به آنها کمک می کند. آقایان ما فردا 
یک بازی پیش رو داریم و از فردای این بازی تا 
روز 1۵ ژوئن که اولین بازی مان در جام جهانی 
است، سعی می کنیم بهترین آماده سازی را برای 

بازیکنان داشته باشیم.

سیدمجید  شدن  اضافه  علت  درباره  کی روش 
حسینی به تمرینات تیم ملی و اینکه آیا این 
تصمیم به دلیل مصدومیت علی کریمی بوده 
است یا خیر، اظهار داشت: مجید حسینی از 
ابتدا در برنامه های مان بوده، اما الان علی کریمی 
مصدوم است و در اردوی نهایی ما حضور نخواهد 

داشت و به جام جهانی هم نخواهد رسید. مجید 
حسینی یکی از بازیکنانی بود که کادر تیم ملی 
بسیار برای ریکاوری او تلاش کرد همان طور که 
ما تلاش کردیم تا مصدومیت وریا غفوری، امید 
ابراهیمی و پژمان منتظری برطرف شود. مجید 
حسینی از ابتدا در برنامه های تیم ملی حضور 
داشت. من و کادر حاضر در تیم ملی از توانایی 

های او آگاه هستیم.
وی یادآور شد: برای همین ما یک مسترپلن 
به  برای جام جهانی طراحی کردیم  را  خاص 
این  اما  بهتر می دانید،  همان دلایلی که شما 
برنامه برای حمایت از تیم های حاضر در مرحله 
آسیا عوض  قهرمانان  لیگ  نهایی  یک هشتم 
من  از  را  سؤال  این  دیگر  خدا  خاطر  به  شد. 
نپرسید. آقایان بنده منفی نیستم و بازیکنان 
هم منفی بافی نخواهند کرد. تمام تلاش مان را 
می کنیم و سعی می کنیم بهترین عملکرد را در 
جام جهانی داشته باشیم، اما بعد از آن امیدواریم 
خدا به ما کمک کند و از فوتبال ما محافظت 
کند، لطفاً این مسئله آماده سازی را همین امروز 
اینکه شما  به خاطر  تمام کنید.  و همین جا 
رسانه ها دیگر این حق را ندارید که این سوال 
را بپرسید. همه شما دیروز کجا بودید؟! خیلی 
این  پرسیدن  برای  آمده اید  امروز  که  ممنون 
سؤال ها، اما اکثریت شما تا به امروز کجا بودید؟! 

مانند بقیه افراد من هم الان خوشحال هستم.

سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: مسترپلنی که قرار بود برای آماده سازی تیم ملی 

باشد تبدیل به مسترپلن مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا شد.

ماجراهای باشگاه سپیدرود و انتخاب مالک و سرمربی اش، به 
داستان پرغصه نفت تهران و برخی دیگر از تیمهای خصوصی 

ایران شبیه شده است و گویا حالا حالاها پایانی ندارد.
به گزارش دنیای هوادار؛ مدتی قبل؛ امیدرضا روانخواه، سرمربی 
سابق سپیدرود در گفت وگوی تلفنی با برنامه نود گفت: یک 
بازیکن جدید دیروز با سپیدرود قرارداد بست که بنده متوجه 
موضوعی شدم؛ 1۵ روز پیش یک پیامک به بنده آمد و شخص 
فرستنده گفته بود من از طرف آقای رضایی، رییس کمیسیون 
عمران مجلس و نماینده مردم شهر جهرم هستم که به همین 
خاطر جواب تلفن او را دادم. این بازیکن گفت بنده در لیگ دو 
عمان بازی می کردم؛ یک مدت با نفت تهران تمرین می کنم و 
قبلا نظر علی کریمی را جلب کردم؛ این بازیکن که فامیلی او 
رضایی است، ظاهرا خیلی کمک ها هم به آقای جهانیان داشته و 
به من گفت به تیم شما هم کمک خواهم کرد، اما بنده گفتم تیم 
ما نیاز به کمک ندارد و اگر احتیاج باشد مدیر عامل باشگاه آن 
را انجام می دهد. هنوز ماجرای عجیب و جنجالی حضور بازیکن 

سفارشی، تمام نشده بود که اتفاق عجیب دیگری رخ داد! 
مالک معرفی شده این باشگاه که هنوز مطالبات کادرفنی و 
بازیکنان فصل گذشته را پرداخت نکرده است، با حربه و حیلیه 
های متفاوت در حال شانه خالی کردن از وظاایف و تعهداتش 
است و در این بین مقامات شهر رشت هم مدام از تغییر مالک و 

معرفی مالک جدید سپیدرود می گویند.
هیات مدیره باشگاه سپیدرود که هنوز به درستی کسی آنها را 
نمی شناسد و معلوم نیست آیا وجود خارجی دارند یا خیر؟ دیروز 

نادر دست نشان سرمربی ناموفق تیم ملوان انزلی را روی نیمکت 
تیمشان منصوب کردند! این در حالی است که توافق کامل برای 
پایان کار علی کریمی در این باشگاه حاصل نشده و هنوز حق و 

حقوق سرمربی موفق قبلی و دستیارانش پرداخت نشده است. 
مالک بی پول سپیدرود خبر نشست اعضای هیات مدیره باشگاه 
سپیدرود را به بیرون داده و مدعی شده است، کمیته فنی)!( 
که وجود آن هم در این باشگاه بسیار بعید می رسد، به بحث 
و تبادل نظر پرداختند و در نهایت با انتخاب نادر دست نشان 
به عنوان سرمربی سپیدرود در فصل ۹7-۹8 لیگ برتر موافقت 
کردند و به محمد رفیعی مدیرعامل باشگاه اختیار دادند تا با او 

قرارداد منعقد کند.
نادر دست نشان پیش از این سابقه سرمربیگری در لیگ برتر 
فوتبال ایران با تیم هایی نظیر پگاه گیلان و نفت آبادان را دارد و 
همچنین توانسته با چهار تیم مس کرمان، استیل آذین تهران، 
نفت تهران و آبادان به لیگ برتر صعود کند. همچنین او موفق 
شده بود با تیمهای شهید قندی یزد، نساجی قائمشهر، پیام 
مشهد و شهرداری بندرعباس تا مرحله پلی آف صعود به لیگ 
برتر راه یابد. دست نشان در سال 87 علاوه بر آن که توانست تیم 
پگاه رشت را در سطح نخست فوتبال ایران حفظ کند، موفق 
شد با این تیم به فینال جام حذفی فوتبال ایران نیز صعود کند.

اما همه این کارنامه که همگی مربوط به گذشته است و طی 
چندسال اخیر جز شکست در پرونده دست نشان دیده نشده؛ 
دلیلی نمی شود که این تیم بدون تعیین تکلیف علی کریمی، 
برای او جانشین بیاورد چراکه قرارداد کریمی تا انتهای لیگ 

هجدهم اعتبار دارد و لغو این قرارداد منوط به پرداخت معوقات 
میلیاردی آنهاست. 

در همین حال کریمی هم تهدید کرده که بدون تسویه حساب 
تا انتهای اردیبهشت، تیم سپیدرود را از خردادماه تمرین خواهد 

داد. ماجرایی مشابه نفت تهران و مالک سابق و پرمساله آن یعنی 
جهانیان... واقعا مشخص نیست که با چه متر و معیاری، برخی 
مالکان تیم های فوتبالی لیگ برتر کشورمان، اینگونه با جیب 

»خالی« پز »عالی« می دهند!؟ 

کریمی نرفته، دست نشان را هم سرمربی کردند!

مورد عجیب »سپیدرود« 

مهرداد تیموری

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

در بازی با ازبکستانخدایا به امید فقط خودت؛ خودت کمک تیم ملی باش.یک - هیچ؛ در بازی دوستانه مقابل ازبکستانهمراه با خانواده.همه باید جهت موفقیت تیم ملی کشورمان تلاش کنیم.



4
شماره 47 - شنبه  29 اردیبهشت 1397 

n   تحریریه: علیرضا ریحانی - تیلدا حسینی - مهسا تیموری
n  روابط عمومی: پیمان بیک

n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند- مریم علیزاده- امیررضا بیات

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: 10.000 نسخه

n  توزیع:  نشرگستر

n  دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان
n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه ۹، واحد ۹۲
n تلفن: 3۲۲1۹8۴8 - 3۲۲1۹1۲3          دورنگار: 3۲۴0033۵

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده               n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری               n سردبیر: توحید وانشانی               n دبیر سرویس هنری: مهدی تیموری

یادداشت

سیاسی کاری در شورا برای 
چندمین بار موجب لغو

 جلسه علنی شد
کرج  شهر  شورای  چهارشنبه  جلسه 
باز هم برگزار نشد. معنا و مفهوم این 
شورای  که  است  این  تکراری  جمله 
از طوفان  قبل  آرامش  در  شهر کرج 

به سر می برد.
در حالی که 8 عضو شورا در جلسه 
فرماندار  از  مکتوب  طور  به  پیشین 
کرج درخواست کرده بودند در جلسه 
روز چهارشنبه شورا حضور یابد، اصلا جلسه ای تشکیل نشد 
بررسی  نقد و  به حضور فرماندار مورد  نیاز  یا عدم  نیاز  که 

قرار گیرد.
مردم به کاندیداهای مورد نظر خود رای دادند تا به عنوان 
ولی  کنند  رسیدگی  شهر  امور  و  مشکلات  به  مردم  وکیل 
گویا پافشاری )شما با صدای آهسته بخوانید لجبازی( برخی 
اعضای هیئت رئیسه مبنی بر عدم تشکیل جلسه کار را به 

خواهش از فرماندار و  وساطت ایشان کشانده است.  
همینجا فلش بکی به گذشته بزنید وقتی در اوج اختلاف بر 
اصغر نصیری،  نماندن شهردار مستعفی کرج  یا  ماندن  سر 
نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه محترم کرج 
آیت الله حسینی همدانی در جلسه ای سرزده حضور یافت 
و اعضا را به وحدت بیشتر رهنمون شد و اظهار داشت: در 
شورا کار سیاسی انجام دهید ولی # سیاسی _کاری نکنید !

داد  تذکر  نشینان شهر مجددا  پارلمان  به  باشد  شاید لازم 
اگر  مردم هستند  منتخب  از وکلای  شورایی که مجموعی 
نتواند خود مشکلاتش را حل کند و هر بار به بهانه شفافیت، 
اختلافات داخلی را حتی از پشت تریبون رادیو مطرح کند و 
سرانجام نیز دست به دامان سایر مسئولین شود تا جلسه ای 
برگزار شود، لایحه ای به ضرب و زور و تنش تصویب شود 
و یا فردی در اوج اختلاف بر مسند مدیریت شهر بنشیند، 
نامش اگر شورای شهر هم باشد از وظایف ذاتی خویش بسیار 
دور مانده است آنقدر که ممکن است در آینده ای نه چندان 
دور مردم مشکلات خود را به طور مستقیم به فرماندار یا 
نماینده ولی فقیه اعلام کنند! تا نیازی به زحمت دادن به این 

بزرگواران در صحن علنی شورا نباشد!
به راستی برای برخی از افراد و  جناح های سیاسی که این 
گونه در کار شورا دخالت می کنند، مگر فرقی هم دارد که 
بزرگان شرع و شهر چه امر فرمودند... وقتی بازار #سیاسی 
_کاری در هیئت رئیسه داغ است چه نیاز به ارشاد که: » در 

خانه اگر کس است یک حرف بس است!«

فرماندار کرج با بیان اینکه انتظار به حق 
منتخبین  که  است  این  کرج  شهروندان 
مهمترین  به  تنش  و  حاشیه  بدون  آنها 
است  شهردار  انتخاب  که  خود  وظیفه 
در  شهردار  انتخاب  گفت:  کنند،  عمل 
نظر  در  با  و  تنش  بدون  و  آرام  فضایی 
انجام  قانونی  ملاحظات  تمامی  گرفتن 

شود.
از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
در  شفقی  سیروس  تسنیم،  خبرگزاری 
کرج  شهرستان  اداری  شورای  جلسه 
اظهار داشت: کالاهای با کیفیت و خوبی 
در استان البرز تولید می شود که نیازمند 
نیازمندی های  افزود:  وی  است.  حمایت 
استان البرز در حوزه کالا باید از واحدهای 

تولیدی استان البرز تهیه شود.
کارهایی  اینکه  بیان  با  کرج  فرماندار 
شود،  انجام  است  لازم  اقداماتی  و  شده 
شعار  تحقق  برای  باید  همه  کرد:  بیان 
حمایت از کالای ایرانی سخت کار کنند 
و دستگاه ها و مردم در این زمینه وظیفه 

دارند.
انتخاب  به  اشاره  با  البرز  استاندار  معاون 
شهردارکرج توسط اعضای شورای شهر و 
اعضای  قانونی  اختیارات  به  احترام  لزوم 
به حق  انتظار  شورای شهر، عنوان کرد: 
منتخبین  که  است  این  کرج  شهروندان 
مهمترین  به  تنش  و  حاشیه  بدون  آنها 
است  شهردار  انتخاب  که  خود  وظیفه 
در فضای آرام و بدون تنش و با در نظر 
اقدام  قانونی  ملاحظات  تمامی  گرفتن 

کنند.
که  آمده  پیش  موضوع  مورد  در  شفقی 
و شبکه های  رسانه  فضای  و   در جامعه 
اجتماعی برای دعوت از فردی در جلسه 
شورا مطرح می شود، عنوان کرد: در تبصره 
ذیل ماده 78 وظایف و اختیارات شوراها 
مهلت سه ماه برای انتخاب شهردار تعیین 
شده است و اعضای شورای شهر  باید در 
بیشتر و سنجش  بررسی  با  ماه  این سه 
شرایط احراز و برنامه های کاندیداها برای 

انتخاب شهردار تصمیم گیری کنند.

مورد  در  اینکه  بیان  با  کرج  فرماندار 
مد  قانونی  رسمی  جلسات  تشکیلات 
نظر قانونگذار در شورا ماده ۹ آیین نامه 
و  است  کرده  مقرر  اجرایی شورای شهر 
گفت:  شود،  عمل  قانون  اساس  بر  باید 
جلسات شورا به صورت عادی در هر ماه 

دو بار و در محل شورا تشکیل می شود.
با  اینکه  بیان  با  البرز  استاندار  معاون 
مفاد  تشکیل  در  قانونی  مراتب  رعایت 
فرمانداری  توسط  مکتوب  تذکر   ۹ ماده 
شد،  اعلام  کرج  شهر  شورای  ریاست  به 
را  خود  نظارت  فرمانداری  کرد:  تاکید 
رسمی  جلسات  و  قوانین  چوب  چار  در 
با ارشاد و تذکر استمرار می دهد و هیچ 
گونه حاشیه ای در کار نیست تا نتیجه 

مطلوب حاصل شود.
اینکه  به  توجه  با  اینکه  بابیان  شفقی 
اشخاص  از  دعوت  مورد  در  ای  مسئله 
دعوت  چگونگی  گفت:  بود،  شده  مطرح 
از اشخاص در بند سه ماده 1۶ آیین نامه 
که  است  شورا  رئیس  وظایف  از  و  آمده 
رسمی  جلسه  کار  دستور  و  ساعت  روز، 
باید ۲۴ ساعت قبل به افراد اعلام شود و 
نباید اینگونه باشد که در فضای عمومی 
و برخی رسانه ها انتشار دعوت نامه هایی 

در  مقام  فلان  چرا  که  شود  می  دیده 
جلسات حضور نمی یابد.

در  که  مباحثی  هرگونه  کرد:  تاکید  وی 
قانونی  فرآیند  از  خارج  و  بیرونی  فضای 
هیچ  شود  مطرح  دعوت  عنوان  تحت 
آرامش  از  را  فضا  و  ندارد  قانونی  جایگاه 

در می آورد.
اینکه هرکجا لازم  بیان  با  فرماندار کرج 
داده  تذکر  و  راهنمایی  ارشاد،  باشد 
اعضای  به  باید  کرد:  تاکید  می شود، 
شورای شهر کمک شود تا بتوانند مدیر 

شهری را انتخاب کنند.
ارباب رجوع  اینکه تکریم  بیان  با  شفقی 
برخوردار  فراوانی  اهمیت  از  ادارات  در 
است،عنوان کرد: تمهیدات لازم در مورد 
خوراکی  و  مصرفی  اقلام  و  کالاها  تهیه 
در  بازار  تنظیم  درباره  جدیت  و  مردم 
شهرستان کرج مورد توجه قرار گرفته و 

گزارش آن به فرمانداری ارسال شود.
اطلاع  لزوم  بر  تاکید  با  کرج  فرماندار 
در  ادارات  عملکرد  مورد  در  رسانی 
شهرستان کرج، عنوان کرد: اطلاع رسانی 
در مورد اقدامات انجام شده می تواند در 
راستای کمک به دولت و ارائه برنامه های 
خدمات  مورد  در  اجحافی  تا  باشد  آن 

ادارات و مردم صورت نگیرد.
فرم  به  تاکنون  اینکه  بیان  با  شفقی 
ارزشیابی در ادارات کرج توجهی نشده و 
این موضوع باید با جدیت پیگیری شود، 
سه  عملکرد  گزارش  ارسال  کرد:  تاکید 
ماهه در سرلوحه کار مدیران قرار گیرد 
و حضور شخص مدیر در جلسات اداری 

ضرورت دارد.
معاون استاندار البرز با بیان اینکه اقدامات 
خوبی در زمینه عمران و ایجاد اشتغال در 
روستاهای استان انجام شده است، گفت: 
امسال هم بنا داریم در سطح روستاهای 
شاهد  امکانات  عادلانه  توزیع  با  کرج 

فعالیت های عمرانی خوبی باشیم.
روز  باید  شنبه ها  سه  اینکه  بیان  با  وی 
ادارات  در  مردم  با  عمومی  ملاقات 
رسانه ها  با  ارتباط  اهمیت  باشد،گفت: 

مورد توجه روسای ادارات قرار گیرد.
وضعیت  به  اشاره  با  کرج  فرماندار 
در  گفت:  شهرستان،  این  فرمانداری 
که   شدم  روبه رو  وضعیتی  با  ورودم  بدو 
معاونت  نیم  و  سال  دو  کرج  فرمانداری 
سال  دو  و  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی 
و یک ماه معاون هماهنگی امور عمرانی 

نداشت.

شورای شهر در فضایی آرام و بدون تنش شهردار کرج را  انتخاب کند
دانشگاه

با رقابت فینالیست ها؛
مرحله دانشگاهی مسابقات مناظره 

دانشجویی البرز در دانشگاه پیام نور 
کرج برگزیدگان خود را شناخت

ملی  مسابقات  دوره  هفتمین  درون دانشگاهی  مرحله  فینال 
ویژه  نصیرالدین طوسی«  نشان »خواجه  دانشجویی  مناظره 
دانشجویان دانشگاه پیام نور کرج با همکاری معاونت فرهنگی 

جهاد دانشگاهی البرز و دانشگاه پیام نور کرج برگزار شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی جهاد دانشگاهی 
درون دانشگاهی  بخش  عنوان  به  که  مسابقات  این  در  البرز، 
هفتمین دوره مسابقات ملی مناظره دانشجویی در استان البرز 
ویژه دانشجویان دانشگاه پیام نور کرج برگزار شد، دو تیم موافق 
و مخالف با گزاره »تحمیل دموکراسی به کشورها باعث افزایش 

دموکراسی جهانی می شود« با یکدیگر به رقابت پرداختند.
در این مسابقات، هشت تیم ۴ نفره دانشجویی از دانشگاه پیام 
نور کرج با هم به رقابت پرداختند که فینال این مسابقات با 
حضور تیم نبض دانشجو به عنوان تیم موافق و تیم دیده بان به 
عنوان تیم مخالف برگزار شد و در پایان تیم موافق با رای هیأت 

داوران برگزیده فینال شد.
جدال احسن، محور مناظرات دانشجویی

در ابتدای این مراسم، احمدرضا فیروزی، معاون فرهنگی جهاد 
دانشگاهی استان البرز به لزوم فرهنگ سازی مناظره در جامعه 
امروزی پرداخت و گفت: قرآن کریم بر جدال احسن تاکید 
دارد و گفت و گوها و مناظراتی که بر اساس این دستور قرآنی 

نباشند قطعاً خسارت آمیز خواهد بود.
وی تاکید کرد: جامعه باید به این نقطه از مناظره یا جدال 
احسن برسد که با پیدا شدن سیاستمداری مانند ترامپ در 
جامعه جهانی و تهدید یک ملت به روش غیرمنطقی، انسجام 
و قدرت درونی خود را حفظ کند و لازمه این کار گفت و گو و 

ایجاد فضای مناسب برای آن است.
این مسئول اظهار کرد: مسابقات مناظرات دانشجویی نیز با 
همین هدف به دنبال ایجاد فضایی برای دانشجویان به منظور 
گروه  نظرات  تحمل  بردن سطح  بالا  و  علمی  گوی  و  گفت 

مخالف و نقد بر پایه استدلال است.
دوره  این  در خصوص  توضیحاتی  ارائه  به  پایان  در  فیروزی 
و  پرداخت  البرز  استان  در  دانشجویی  مناظره  مسابقات  از 
خاطرنشان کرد: این مسابقات به صورت استانی و با حضور 
این  در  اما  می شود  برگزار  استان  دانشگاه های  دانشجویان 
دوره برخی دانشگاههای استان با همکاری و نظارت دبیرخانه 
مسابقات مناظرات دانشجویی اقدام به برگزاری مسابقات به 
در  مناظره  مسابقات  که  اند  کرده  دانشگاهی  درون  صورت 
دانشگاه پیام نور کرج نیز بر این اساس طرح ریزی شده است.

درصورت  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
مسیر  طول  کرج  مترو  پروژه  اول  فاز  بهربرداری 
ایستگاه پل فردیس تا ۴۵ متری گلشهر ظرف 17 

دقیقه طی خواهد شد.
اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
خلیلی  حسین  محمد  کرج  شهر  شورای  رسانی 
اردکانی در بیست و یکمین جلسه کارگروه اجرایی 
و فنی سازمان قطارشهری کرج یکی از اهداف اصلی 
این دوره از شورای اسلامی شهر کرج را بهره برداری 
از فاز یک خط دو مترو ظرف مدت 3۶ ماه عنوان 
کرد و افزود: دلیل حضور بنده در جلسات مترو، 
نظارت بر روند ساخت و رفع موانع و مشکلات پروژه 
و ارائه گزارش از نتایج اقدامات به شهروندان شریف 

کرجی می باشد.
خلیلی اردکانی تاکید کرد: مترو یک سیستم حمل 
و نقل پاک و دوای درد ترافیک و مشکلات زیست 
محیطی به خصوص آلودگی هوا در کلان شهر کرج 
بوده و بایستی قبل از موعد بهره برداری 3۶ ماهه و 
در کوتاه ترین زمان ممکن جهت سرویس دهی به 

مردم راه اندازی شود.
در ادامه گزارش کارشناسی از سناریوهای راه اندازی 
زود هنگام پروژه ارائه و پس از بررسی پیشنهادهای 
از  اندازی زودتر  مطروحه مقرر شد به منظور راه 
موعد، محدوده چهل و پنج متری گلشهر تا ایستگاه 
پل فردیس )ایستگاه خط ۵ متروی کرج-تهران( 
به طول 10 کیلومتر با ۵ ایستگاه با استفاده از ۴8 
واگن قطار ظرف مدت حداکثر دو سال راه اندازی 

شود.
 بر این اساس امکان جابه جایی ۲۲000 مسافر در 
ساعت اوج ظرف مدت حداکثر 17 دقیقه از ۴۵ 
متری گلشهر به ایستگاه پل فردیس فراهم خواهد 
مانده  باقی  یکسال،  مدت  در  و  آن  از  پس  شد. 
خط ۲ به طول ۵ کیلومتر از ایستگاه کمالشهر تا 
ایستگاه چهل و پنج متری گلشهر وارد مدار شده 
و فاز یک پروژه به طول 1۵ کیلومتر با 1۴ ایستگاه 

به همشهریان محترم سرویس دهی خواهد نمود.
در پایان جلسه پیمانکار گزارشی از عملیات ساخت 

پروژه طی سه ماهه گذشته را ارائه کرد.

مدیر کل حفاظت محیط زیست البرز با اشاره به 
در  استان  محیطی  زیست  آلودگی های  افزایش 
سال های اخیر گفت : ۶۲ درصد آلودگی هوای البرز 

ناشی از تردد خودروها است.
فردین حکیمی افزود: سال گذشته ۲۲ درصد از 
وضعیت  در  استان  هوای  کیفیت  سال  روزهای 
منابع  که  بود  حساس  گروههای  برای  ناسالم 

متحرک سهم بالایی در افزایش آن داشتند.
کیفیت سوخت  تاثیر گذاری  به  اشاره  با  حکیمی 
به همین  هوا، گفت:  آلودگی  در کاهش  مصرفی 
کرج  و  فردیس  شهرستان های  در  اکنون  دلیل 
بنزین یورو ۴ توزیع می شود. طبق گزارش شرکت 
پخش فرآورده های نفتی استان، اکنون در برخی 
البرز، سوخت دیزلی یورو ۴  شهرستان های تابعه 
با یورو ۴  توزیع می شود که کیفیت این سوخت 

مطابقت ندارد.
وی به سایر منابع آلودگی هوا اشاره کرد و افزود: 
استقرار 7 درصد صنایع کشور در استان، آلودگی 
ناشی از سیستم های گرمایشی و دیگر منابع ساکن 

افزایش  این بخش ها هم شاهد  تا در  سبب شده 
آلاینده ها باشیم. در بخش سیستم های گرمایشی 
نیز معاینه فنی موتورخانه ها و اخذ استانداردهای 
لازم نقش مهمی در کاهش آلودگی هوای شهری 

خواهد داشت.
محصولات  بقایای  سوزاندن  افزود:  حکیمی 
موقت  دپوی  مراکز  در  پسماندها  و  کشاورزی 
زباله ها از علل دیگر آلودگی هوای البرز است که 
باید برنامه های آموزشی و پیشگیری توسط متولیان 

اجرا شود.

همزمان با طرح نوسازی ناوگان تاکسیرانی شهر 
کرج، خودروی برلیانس نیز به عنوان تاکسی برای 

شهروندان کرجی بکارگیری خواهد شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری 
مدیریت شهری کرج، سرپرست سازمان حمل و 
نقل بار و مسافر شهری شهرداری کرج با اعلام 
تاکسی  این  دریافت  متقاضیان  گفت:  خبر  این 
توسعه  و  نوسازی  واحد  به  مراجعه  با  می توانند 
خودروی  پیش فروش  طرح  در  سازمان،  ناوگان 

برلیانس ثبت نام کنند.
برلیانس  پیش فروش  طرح  افزود:  اسکندری 
تاکسی، به دو صورت نقدی و اقساطی و با شرایط 

ویژه اجرا می شود.
بار  نقل  و  حمل  مدیریت  سازمان  سرپرست 
این  هاي  مزیت  از  یکي  کرد:  اضافه  مسافر  و 
شدن  برطرف  دیگر،  هاي  طرح  به  نسبت  طرح 
و  بوده  بانکي  تضامین  حوزه  در  سخت گیري ها 
اقساط شش  صورت  به  چک  دادن  با  رانندگان 
ماه به شش ماه مي توانند خودروي جدیدشان را 

تحویل بگیرند.
وی گفت: به فراخور مدت بازپرداخت و مبلغ وامي 
که راننده تاکسی تقاضاي استفاده دارد، نرخ سود 

متفاوت و میانگین آن حدود 1۶ درصد است.
قصد  که  افرادي  براي  کرد:  تصریح  اسکندری 
دارند از تسهیلات تاکسیراني استفاده کنند، نرخ 
خودرو برلیانس تاکسی ۴3 میلیون و پانصد هزار 
تومان است، ولي به افرادي که متقاضي دریافت 
خودرو به صورت نقدي باشند مبلغ ۲0 میلیون 

ریال تخفیف داده خواهد شد.

با بهره برداری از فاز اول پروژه مترو ؛ 

طول مسیر پل فردیس تا 45 متری گلشهر 17 دقیقه خواهد شد »برلیانس« در کرج تاکسی می شود62 درصد آلودگی هوای البرز مربوط به خودروها است 

در آخرین روزهای هفتاد و یکمین جشنواره فیلم 
کن دو رقیب دیگر بخش مسابقه روی پرده رفتند.

سگی«  »مرد  ایتالیایی  فیلم  چهارشنبه  روز 
)Dogman( به کارگردانی ماتیو گارونه به عنوان 
یکی از ۲1 فیلم بخش مسابقه این دوره جشنواره 

کن برای اولین بار روی پرده رفت.
عنوان  به  آن  از  که  گارونه  کارگردان  جدید  فیلم 
از  آزاد  برداشتی  شده،  یاد  شهری«  وسترن  »یک 
جنایتی هولناک است که در دهه 1۹80 ایتالیا را 
آرایشگر  یک  درباره  داستان  داد.  قرار  تأثیر  تحت 
است  فونته(  مارچلو  بازی  )با  مارچلو  نام  به  سگ 
که در حومه شهر رم زندگی می کند. مارچلو مردی 
کوچک و آرام است و به نظر زندگی ساده ای دارد، 
اما وقتی خود را درگیر ارتباطی توام با انقیاد با یک 
مشت زن سابق می یابد که کل محله را به وحشت 
انداخته است. در تلاش برای این که شرافت خود را 
بار دیگر مورد تاکید قرار بدهد، به شکلی غیرمنتظره 

دست به خشونت می زند و...
گارونه کار روی فیلمنامه »مرد سگی« را 1۲ سال 
پیش شروع کرد و در تمام این سال ها چند بار سعی 
کرد آن را مقابل دوربین ببرد. به گفته خود گارونه، 
یک سال پیش بعد از ملاقات با مارچلو فونته کاملًا 
متوجه شد که چطور می تواند چنین موضوع خشن 

و تیره ای را مقابل دوربین ببرد.

برای  بار  چهارمین  برای  سگی«  »مرد  با  گارونه 
می کند.  رقابت  کن  طلای  نخل  جایزه  دریافت 
ایتالیایی در ۲008 برای فیلم  کارگردان ۴۹ ساله 
جنوب  در  مافیا  گسترده  نفوذ  درباره  »گومورا« 
در  او  شد.  کن  داوران  بزرگ  جایزه  برنده  ایتالیا، 
۲01۲ با »واقعیت« و در ۲01۵ با »قصه قصه ها« 
در بخش مسابقه کن حضور داشت و در ۲00۲ نیز 
فیلم »مومیاگر« به کارگردانی او در کن روی پرده 

رفت.
فیلم کره ای »سوختن« )Burning( به کارگردانی 
روز  که  بود  فیلمی  دیگر  دونگ   – چانگ  لی 
چهارشنبه در بخش مسابقه کن نمایش داده شد. 
و جون  یون  استیون  آه-این،  یو  بازی  با  فیلم  این 
جونگ - سو درباره اتفاقی مرموز است که زندگی 
سه جوان را تحت تأثیر قرار می دهد. جانگسو مأمور 
با هائمی دختری که زمانی در محله  تحویل کالا 
او زندگی می کرد، روبرو می شود. هائمی از جانگسو 

مراقب  می کند  سفر  آفریقا  به  او  وقتی  می خواهد 
گربه اش باشد. هائمی از سفر برمی گردد و یک مرد 
جوان اسرارآمیز به نام بن را که در سفر با او آشنا 
شده است، به جانگسو معرفی می کند. یک روز بن با 
جانگسو درباره نامعمول ترین سرگرمی خود صحبت 

می کند...
در  »شعر«  فیلم  با  در ۲010  دونگ   - چانگ  لی 
جشنواره کن جایزه بهترین فیلمنامه را برد. »آفتاب 
بخش  در   ۲007 در  نیز  او  ساخته  دیگر  پنهان« 
مسابقه کن رقابت کرد و »آب نبات نعنایی« )1۹۹۹( 
به کارگردانی او هم در این جشنواره روی پرده رفت.
موزیکال  فیلم  اکران  سال  چهلمین  مناسبت  به 
فیلم  این  تراولتا  جان  بازی  با   )1۹78( »گریس« 
با حضور تراولتا و رندال کلایزر کارگردان فیلم در 

بخش کلاسیک های کن به نمایش درآمد.
هفتاد و یکمین جشنواره فیلم کن 8 تا 1۹ مه )18 

تا ۲۹ اردیبهشت( برگزار می شود.

توضیحاتی  ارائه  با  محمود«  »احمد  جایزه  دبیر 
درباره اشتباه پیش آمده برای این جایزه می گوید: 
به هیچ  وابستگی  احمد محمود هیچ گونه  جایزه 

نهاد دولتی و شبه دولتی ندارد.
کامران محمدی ـ دبیر جایزه »احمد محمود« ـ 
در یادداشتی که در اختیار ایسنا قرار داده، درباره 
ارائه  اشتباه پیش آمده، درباره جایزه توضیحاتی 

کرده است  که در پی می آید:
کرده  منتشر  کتابی  کتاب،  خانه   موسسه   »اخیراً 
با نام »کتاب شناسی توصیفی آثار منتخب  است 
جشنواره های کتاب ایران« که در آن، ذیل عنوان 
داده  رخ  بزرگ  اشتباه  یک  محمود  احمد  جایزه  
جایزه ی  دو  مشخصات  دوستان  ظاهرا  است. 
احمد محمود و جشنواره ی علامه حلی را مخلوط 
الکترونیک و دبیرخانه و  کرده اند و نشانی پست 
تلفن های جشنواره  علامه حلی را که دبیرخانه اش 
واقع  قم  علمیه ی  حوزه های  مدیریت  مرکز  در 
است، چسبانده اند به جایزه ی خصوصی و مستقلی 

با نام احمد محمود!
طبیعی است که نتیجه معجون خنده داری شده 
که مدام مورد سوال دوست و دشمن قرار می گیرد. 
برخی از اهالی ادبیات هم که منتظر بهانه اند تا هر 

چیزی را علم کنند و چه بهانه ای از این بهتر؟
البته بنده به عنوان دبیر این جایزه که نخستین 
دارم  اطمینان  برگزار شد،  دوره اش سال گذشته 
که این یک اشتباه سهوی و چاپی است، چرا که 

پیش از این هم بارها و بارها خانه ی کتاب از این 
قبیل اشتباهات داشته است. از جمله این که در 
نمایشگاه کتاب همین امسال، ۲۵0 هزار تومان بن 
کتاب اهل قلم به کارت من واریز نشد و وقتی به 
غرفه ی خانه ی کتاب مراجعه کردم، فرمودند رمان 
»مه« شما )که سال ۹۵ توسط نشر چشمه منتشر 
است!  نداشته  وجود  ما  فهرست  در  است(  شده 
در همین جایزه ی احمد محمود هم بزرگ ترین 
اشتباه ما اتکا به فهرست کتاب های خانه ی کتاب 

بود.
بسیاری از آثار در این فهرست نبود و بسیاری دیگر 
از کتاب ها مربوط به سال های گذشته، به اشتباه در 
این مشکل کار  بود.  آثار سال ۹۵ آمده  فهرست 

ما را در مرحله ی مقدماتی جایزه ی احمد محمود 
فوق العاده سخت کرد که بگذریم. خلاصه این که 
ولی  نیست.  عجیب  اصلا  بنده  برای  اشتباه  این 
کاش دوستان خانه ی کتاب متوجه بودند که در 
چه جایگاهی نشسته اند و می دانستند که برخی 

اشتباهات را نمی توان با عذرخواهی جبران کرد.
است  لازم  حلی،  علامه  جشنواره ی  به  احترام  با 
نهاد  هیچ  به  محمود  احمد  جایزه ی  کنم  تاکید 
دولتی یا شبه دولتی هیچ گونه وابستگی نداشته 
است و امیدوارم دوستان با جلوگیری از توزیع این 
کتاب شناسی عجیب و اصلاح این اشتباه، قضیه را 
تا زحمات خودشان  به شکل درستی حل کنند 

هدر نرود.«

بازگشت کارگردان 
ایتالیایی به جشنواره کن 
و چهل سالگی »گریس«

واکنش جایزه »احمد محمود« 
به یک اشتباه

تیلدا  حسینی


